

2008英语四级句子词汇真题训练及详解NO.13CET4考试 PDF
转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/575/2021_2022_2008_E8_8B_B1_E8_AF_AD_c83_575290.htm

1. Im very sorry to have _____ you with so many questions on such an occasion. (CET-4,1999.6)2. The same factors push wages and prices up together, the one _____ the other. (CET-4,2001.1)3. The leader of the expedition _____ everyone to follow his example. (CET-4,2002.6)4. We have been told that under no _____ may we use the telephone in the office for personal affairs. (CET-4,1999.6)5. Competition, they believe, _____ the national character than corrupt it.6. We are doing this work in the _____ of reforms in the economic, social and cultural spheres. [A]context [B]reinforcing [C]circumstances

[D]bothered[E]strengthens [F]inspired [G]increasing

[H]sparked[I]interfered答案：1.选[D].[题意]我很抱歉在这种场合问你这么多问题，打扰了。2.选[B].[题意]同样的因素促使

工资和价格同时上涨，二者相互推动。3.选[F].[题意]探险队

队长激励每个人都以他为榜样。4.选[C].[题意]我们被告知，

在任何情况下不得使用办公室电话办私事。5.选[E].[题意]他们

相信竞争不会腐蚀民族精神，而是会使其振奋。6.选[A].[

题意]我们的这项工作是在经济、社会和文化领域改革的背景

下展开的。100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。

详细请访问 www.100test.com